
Beeld dinsdag 21 juli

ZICN

- Volop bezig met de eilanden. Nadat de eilanden voorzichtig zijn open gegaan, zijn de cijfers

onmiddellijk omhoog geschoten. Zeker in Aruba, waar sinds de openstelling +10 besmettingen zijn

geteld. Een groot deel van de toeristen zijn Amerikaans.

- Over Bonaire en St. Maarten zijn zorgen. St. Maarten heeft voornamelijk financiéle zorgen. Op
Bonaire is dit weekend een eerste COVID19-patiént opgenomen aan de beademing in het

ziekenhuis.

- Op Aruba zijn zorgen over de publieke gezondheid. Ze zijn druk bezig met grote crew

Amerikanen die IT ondersteuning biedt.

- De voorraad hulpmiddelen lijkt op alle eilanden voldoende te zijn.

Zz

- Vorige week is een brief over verpleeghuizen en lessons learned naar de TK gegaan. Nu bezig
met gehandicaptenzorg voor de septemberbrief.

- Nu bezig met ventilatiesystemen samen met PG, in overleg met RIVM.

eZ

- Veel onrust bij ziekenhuizen omdat er een ondergrens is aangegeven in concentratie

ziekenhuizen die mee moeten doen in het IC-plan. Kleine ziekenhuizen zijn het hier niet mee eens.

Vanmiddag bestuurlijk overleg hierover.

- Eind deze week globale kostenplaatje beschikbaar. Het zal uitkomen op ongeveer half miljard wat

nodig is. Daarna wordt het gesprek met financién gestart.

GMT

- Vandaag notitie van de Inspectie iSZW en 1G] waar zorgen over kunnen komen v.w.b. het

gebruik van PBMs.

- Mediabericht voorbereiden over hoe te handelen stel dat er meer PBMs nodig zijn. Wat moet je

doen, waar kan je terecht en wat is je eigen verantwoordelijkheid?

- Bezig met overdracht over sustainable maken van nieuwe structuur waarbij LCH een huis gaat
vinden in CIBP. Vandaag hierover overleg met Abigail en CIBG.

PG

- RIVM heeft op verzoek van ons een advies gegeven over aerosolen en ventilatie. De rol hiervan

blijkt klein te zijn in de pandemie, maar klein is tevens lastig te definiéren. Vervolgens hebben ze

als nieuw advies aangegeven: “niet recirculeren in dezelfde ruimte’. Nu in gesprek met BZK over

bouwsystemen. Daarop is extra communicatie richting bouwbeheerders in de zomerperiode. Dit

geldt ook richting verpleeghuizen specifiek. Morgen verder over praten met RIVM (DCo sluit aan).
BZK kijkt hoe dit op rijksoverheid.nl te plaatsen. BZK heeft in de pen een onderzoek uitgezet met

de NEN ‘mocht het wel een andere kant op gaan met de aerosolen’, wat zou je dan in het

bouwbesluit en de ventilatiesystemen moeten aanpassen?
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- Recirculatie tussen ruimtes mag wel volgens het RIVM. Dat vindt LZ ingewikkeld, wat is de

onderbouwing hiervan? Belangrijk om dit duidelijk te maken.

- Vorig weekend + 50/80 positief geteste personen per dag, nu stijgende lijn omhoog tussen 20 en

40 per dag oplopend. Op dit moment zicht proberen te krijgen in waar de clusters zijn. Positief

geteste mensen lopen op, maar ziekenhuizen en IC nog niet. Met hame veel in de

leeftijdscategorie in 20 — 40 jaar. Proberen zicht te krijgen in clusters, om te kijken hoe je dit

uittrapt. Goes was voorbeeld allemaal lokaal.

- Campagne gestart door GGD via FB en Instagram gericht op jongeren.

- Drukte op straat, vooral in Amsterdam, geeft veel onrust. Drukte op straat en oplopende cijfers

zijn nog niet met elkaar verbonden, maar zal waarschijnlijk nog komen.

- Beeld qua handhaving is dat we de maatregelen los laten. Met VR wordt hierover gepraat, maar

capaciteit is een belangrijk issue.

- Gister mooi nieuws op het gebied van vaccins. Nu opschalen nazar het testen van een groep van

30.000 personen. Resultaten afwachten of dit dan ook positief is.

- Donderdag kortgeding tegen de rechtstaat met KHN. Ze meer willen kunnen. Verweer wordt

uitgewerkt samen met JenV.

- OMT komt 27 augustus bij elkaar. Straks in MCC ambtelijk wordt gekeken wat dat betekent qua

planning.

DCo

- Veel over vaccins.

- Veel over toenemende besmettingen.

- In de Telegraaf staat een stuk over een studie in Zuid-Korea naar de overdracht van Covid19 via

kinderen. Hierbij wordt aangegeven dat de overdracht groter is dan wat wij hier hebben

uitgesproken.

- DeIEEE van Belgie was gister in de uitzending van Nieuwsuur. Er is stilgestaan bij

(het gebruik van) mondkapjes. Hij viel het NLdse beleid niet af, en hield het in het midden.

- Vandaag gesprek met [IEEE en IEE cH over ‘LCH the movie’.

Voorzitter

- Elke week maandag input (breed, inclusief covid19) voor de bewindslieden verzameld. Dinsdag
stuurt BPZ hen een mail met de informatie. Torentjes overleg is dan telefonisch op dinsdag.

- Vanmiddag ACC. Hierin wordt opschaling besproken.
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